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Eindelijk bestemmingsplan voor het 

Eurocircuit; maar nu… 

10 en 24 oktober / 7 november 2024 

Op 27 juni leidde het voorstel m.b.t. het 

bestemmingsplan Eurocircuit tot het 

ontslag van Theo Geldens als wethouder. 

Terecht in onze ogen want zijn voorstel in 

dit gevoelige dossier voldeed niet aan de 

raadsopdracht. Tel daar allerlei momenten 

van ongepoast gedrag van de wethouder 

bij op en voor ons en de meerderheid van 

de raad was de maat vol.  

Het collegevoorstel werd in juni door de 

raad aangehouden, om dit in de beperkte 

tijd die ons restte in overleg met de 

gebruikers te verbeteren. Dat is nu 

gedaan. We hopen dat het bij de Raad 

van State houdbaar blijkt. Maar zeker 

weet je dat nooit. 

 

Reacties op beslissing van de raad 

Op de sociale media gingen diverse men-

sen los op het besluit van de raad en het 

aangepaste voorstel. Aanhangers van 

H&G en het CDA spraken over het schan-

daal dat een hardwerkende wethouder het 

loodje moest leggen, dat er voor hele  

 

 

 

 

 

 

hoge kosten slechts minuscule aanpas-

singen zijn gedaan en meer van dat soort 

berichten. Maar zijn die terecht? Nee 

zeggen wij en wel hierom:  

1. H&G, PvdA en CDA hebben 14 

jaar de gemeente geleid zonder 

met een fatsoenlijk bestemmings-

plan te komen.  

2. Wethouder Geldens voldeed 

gewoon niet aan de raadsopdracht. 

3. We hadden na juni maar anderhal-

ve maand om aanpassingen door 

te voeren. 

4. De ralleysportvereniging gaat van 

de mogelijke ondergang bij het 

vorige plan naar lijfsbehoud nu. 

5. De verkeersafwikkeling via het 

zogenaamde haakje is nu goed 

geborgd. Het zou in het eerdere 

plan tot een groot probleem voor 

ALLE verenigingen kunnen leiden. 

6. De gemotoriseerde sporten mogen 

nu meer rijden, maar dat past in de 

raadsopdracht en het zijn nog altijd 

minder ronden dan voorheen. 

7. We blijven met de aanpassingen 

binnen de milieu-eisen. 

8. Toetsing uitgevoerd door adviseurs 

en juristen leidt tot een positief 

advies. 

9. Het college is nu verzocht onder-

zoek te doen naar geluidsreduce-

rende maatregelen, zoals een 

(gedeeltelijke) geluidswal. 
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Raad van State en Eurocircuit 

 

Het is bekend dat er een beroepszaak 

volgt bij de Raad van State. Groen en 

Heem heeft dat alweer aangegeven. 

Houdt dit plan dan stand? Dat weet je 

werkelijk nooit. Ambtenaren en de raad 

hebben i.s.m. de verenigingen echt hun 

best gedaan. Een beter plan lijkt op dit 

moment niet te kunnen. Wel gaan wij door 

op de ingeslagen weg. Het plan moet nog 

beter voldoen aan de eerdere raadsop-

dracht. 

 

Wat doe je als je je zin niet krijgt? 

7 november 2024 / 12 december 2024 

Dat VOTE tegen het Marktpaviljoen is, is 

bekend. Dat blijkt wel uit hun berichten op 

sociale media. Dat zij aansturen op vertra-

ging, is een vervelende tactiek. En nu het 

paviljoen echt vorm gaat krijgen en het 

geld rond is, stellen ze toch weer scherpe 

vragen aan het college of komen met een  

 

motie vreemd. Natuurlijk is dat hun 

democratisch recht, maar het wordt flauw. 

In onze ogen – net als bij het Florapark – 

lijken het vragen van een kleuter dat zijn 

zin niet krijgt. “Nee” is kennelijk geen 

acceptabel antwoord voor VOTE. Heel 

jammer, want voor de meerderheid in de 

raad mag het paviljoen een goede kans 

krijgen. Ook dat is democratie. 

(Foto’s van website: Marktpaviljoen.nl) 

 

‘Belvédère’ wordt goed gebruikt 

8 november 2024 

 

Zegt het u nog iets? De Belvédère die in 

het kader van het project Dommelland op 

de Patersgronden is neergezet? Het is 

een houten uitkijkpunt voor iedereen die 

van het gebied wil genieten. Maar hij 

wordt vanaf half augustus ook gebruikt om 

de vogeltrek te volgen. En wat een resul-

taat. Op 8 november (de laatste officiële 

teldag) waren hier 143.368 vogels geteld, 

waaronder meer dan 83.000 houtduiven 

en 20.000 vinken. In totaal zijn 101 

vogelsoorten geteld. Wil je alle resultaten 

zien? Klik dan eens hier: 

https://www.trektellen.nl/site/totals/145/20

24 

 

 

https://www.trektellen.nl/site/totals/145/2024
https://www.trektellen.nl/site/totals/145/2024
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Voortgang brandweermuseum  

28 november 2024 

 

Het zit – beter gezegd zat – niet altijd mee 

voor de vrijwilligers van het interactieve 

brandweermuseum. Veel energie ging 

verloren in allerlei gesprekken, overleg-

gen, briefwisselingen e.d. om nou eindelijk 

eens te doen waar het over begon. Het 

museum realiseren. Maar op 28 novem-

ber is eindelijk de vloer gestort. De fysieke 

start is gemaakt voor de nieuwbouw. En 

wij gaan ervan uit dat de rest snel volgt. 

 

Commissariaat voor de Media beslist 

29 november 2024 

 

Hoe zat het ook al weer met de opvolging 

van de VOS? De gemeenteraad advi-

seerde met 21 van de 23 stemmen om 

Studio 24 te zendmachtiging te geven. Er 

is meer vertrouwen in deze organisatie en 

alle vrijwilligers van de VOS zijn naar hun 

overgestapt. Maar het Commissariaat 

beslist anders. Bij brief van 29 november 

besliste zij om RTV Horizon de machtiging 

te verlenen. Wij zijn als partij zwaar  

 

teleurgesteld. Zeker als je ziet dat het 

commissariaat het de raad kwalijk neemt 

dat het voorstel slecht werd gemotiveerd. 

Lees dan hun besluit en constateer dat zij 

nauwelijks argumenten hebben om het 

advies van de raad niet over te nemen. Zo 

beslist een niet democratische organisatie 

over een besluit van een democratisch 

gekozen raad. Helaas en verschrikkelijk 

voor al die goedwillende vrijwilligers. 

Overigens zijn de vrijwilligers goed 

gestart. Zie daarom:   

https://www.facebook.com/StichtingStudio

24/ of 

YouTube: https://www.youtube.com/watch

?v=osFSAw1CBx0&t=20s 

 

Ledenvergadering Samen voor 

Valkenswaard 

11 december 2024 

Op 11 december vond onze jaarlijkse 

ledenvergadering plaats. Naast de 

financiële verantwoording en samen-

stelling van het bestuur, werd ook 

nadrukkelijk vooruit gekeken. De kieslijst 

is besproken en daarbij zijn ook nieuwe 

namen gevallen. Diverse mensen hebben 

weer toegezegd om ons te steunen. 

Enkelen denken daar nog over na. 

Daarnaast hebben enkele vrijwilligers zich 

aangemeld voor ons verkiezingsprogram-

ma. De belangrijkste beslissing is geno-

men om per 1 januari a.s. de posities van 

Evi en Fred te wisselen. Evi zal tot en met 

de komende verkiezingen de rol van 

fractievoorzitter vervullen. Zo krijgt zij de 

tijd om te leren en kan Fred haar waar 

nodig steunen. Deze beslissing is 

dezelfde avond nog wereldkundig 

gemaakt. Op de laatste pagina treft u de 

tekst van het persbericht aan. 

https://www.facebook.com/StichtingStudio24/
https://www.facebook.com/StichtingStudio24/
https://www.youtube.com/watch?v=osFSAw1CBx0&t=20s
https://www.youtube.com/watch?v=osFSAw1CBx0&t=20s
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Fons Potters gekozen als wethouder 

12 december 2024 

De raad heeft met overgrote meerderheid 

ingestemd met de aanstelling van Fons 

Potters als nieuwe wethouder in Valkens-

waard. Fons vervangt de ontslagen Theo 

Geldens. Hij is direct gestart. Wij wensen 

Fons alle succes toe. 

 

Parkeerbelasting 

12 december 2024 

 

Op 12 december heeft de gemeenteraad 

nieuwe parkeertarieven bij verordening 

vastgesteld. Dit in navolging van het 

nieuwe parkeerbeleid. De volgende 

tarieven zijn vastgesteld: 

• Eerste uur parkeren: € 0,60 

• Volgende uren: € 1,70 per uur 

• Dagkaart: € 7,50 

• 1e bewonersvergunning centrum:    

€ 85,00 en daarbuiten € 45,00 

• 2e bewonersvergunning centrum    

€ 170,00 en daarbuiten € 90,00 

• Bezoekerskaartje centrum: € 1,50 

per dag en daarbuiten € 0,50 

• Verhuisvergunning: € 20,00 per 

week 

• Verbouwvergunning: € 60,00 per 3 

maanden 

• Mantelzorgvergunning: gratis 

 

 

• 1e bedrijfsvergunning € 250,00 en 

2e vergunning € 500,00 

• Tijdelijke bedrijfsvergunning voor 4 

weken: € 40,00 

• Ambulante vergunning: € 50,00 

Betaald parkeren geldt straks voor 

maandag tot en met zaterdag van 09.00 

uur tot 18.00 uur. De nieuwe prijzen gaan 

per 1 maart 2025 in. 

 

Aankoop politiebureau 

12 december 2024 

De gemeenteraad heeft geld vrijgemaakt 

om het politiebureau aan de Waalreseweg 

aan te kopen. Daar ging wel een hele 

discussie aan vooraf. Wij als Samen voor 

Valkenswaard gesteund door VVD zijn er 

van overtuigd dat er woningbouw moet 

komen. Daarom wensten wij geen geld uit 

te geven voor een onderzoek om te zien 

of de musea uit het Carolusgebouw al dan 

niet met woningen op de nieuwe locatie 

gerealiseerd kunnen worden. Houdt die 

tienduizenden euro’s maar vast zo is onze 

mening. Maar goed, de raad besliste 

anders. De koop gaat gelukkig door maar 

helaas komt er ook een onderzoek.  
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Persbericht  

 

Evi Nissen-Van de Ven nieuwe 

fractievoorzitter Samen voor 

Valkenswaard 

 

Op 11 december 2024 heeft de alge-

mene ledenvergadering van Samen 

voor Valkenswaard (SvV) ermee 

ingestemd dat Evi Nissen-Van de Ven 

de nieuwe fractievoorzitter van SvV 

wordt. Zij neemt deze rol per 1 januari 

a.s. over van Fred Emmerik.  

 

Emmerik is zeven jaar fractievoorzitter 

van SvV geweest. In 2017 was hij 

initiatiefnemer voor de oprichting van de 

lokale politieke partij. In de eerste periode 

werd het raadslidmaatschap gedeeld met 

Ton van Hees. Sinds de laatste verkie-

zingen is Nissen-Van de Ven raadslid. De 

functiewisseling loopt vooruit op het plan 

dat Emmerik na de gemeenteraadsver-

kiezingen van 2026 stopt met het actieve 

raadslidmaatschap. Nissen-Van de Ven 

daarover:” Ik wil graag het politieke deel 

van de partij en mijn raadslidmaatschap  

 

voortzetten. Fred heeft dat jaren heel 

actief gedaan en nu is het aan mij. In het 

laatste jaar van deze periode kan ik nog 

steunen op Fred. Voor de komende 

verkiezingen hopen we met een goed 

team aan de slag te gaan. We zijn druk 

bezig om vorm te geven aan de lijst.” 

Emmerik gaat weliswaar in 2026 de fractie 

verlaten maar zeker niet de politiek. Na de 

komende verkiezingen blijft hij lid van de 

steunfractie. “Ik heb de partij mee opgezet 

en zal die zeker niet verlaten. Ik wil in de 

toekomst heel graag blijven meelezen, 

meedenken en zo nodig adviseren. Alleen 

de vergaderingen van de gemeente laat ik 

lopen. Ik ben dan 12 jaar raadslid geweest 

en heb daarvoor 10 jaar lang voor een 

andere partij alle raads- en commissiever-

gaderingen op de publieke tribune bijge-

woond. Na de verkiezingen is het aan Evi 

en anderen van de partij.” 

 

 

Wij wensen u prettige 

Kerstdagen en alle goeds      

voor 2025 


